

# SCHROEDAHL (SSCV AND ARV) ACQUIRED TSG CERTIFICATE IN OCTOBER AND DECEMBER 2022.

## SCHROEDAHL 严酷工况调节阀 (SSCV) 以及自动再循环阀 (ARV) 分别于2022年10月和12月成功获得TSG认证。

According to laws and regulations of the State Administration for Market Regulation of China, imported valves from June 1st, 2022, within the required product range, must provide the type test certificate issued by a nationally recognized testing institution in accordance with TSGD 7002-2006. Pressure Pipeline Components. Type Test Regulation, that is, TSG Certification.

SCHROEDAHL Server Service Control Valve and Automatic Recirculation Valve passed the type test certification, confirmed to meet the requirements of TSGD 7002-2006 Pressure Pipeline Components. Type Test Regulation. SCHROEDAHL is focused on manufacturing high-quality specialized valves to meet the diverse requirements of industrial customers. Based on decades of German local product development and production experience, strict quality management and excellent after-sales service, SCHROEDAHL specialized valve products can be precisely adapted to customers' special application conditions, by customized design and production, so that the process plant can be effectively and reliably guaranteed.

**For more information please contact us: CIRCOR LLC Beijing Representative Office, Room 520, Tower B, Zhongliang Plaza, Jian Guomen Nei Street, Beijing, China, Phone: 0086 10 65907315, E-Mail: cc-asia@circor.com**

根据中国国家市场监督管理总局根据法律法规提出要求：进口阀门自2022年6月1日起，在要求的产品范围内，必须提供经国家认可的试验机构出具的，符合TSGD7002-2006《压力管道元件型式试验规则》的型式试验合格证明，即TSG认证。

SCHROEDAHL 严酷工况调节阀 (SSCV) 以及自动再循环阀 (ARV) 产品经型式试验认证，确认符合TSGD7002-2006《压力管道元件型式试验规则》的要求。SCHROEDAHL 专注于制造高品质的特种阀门，满足工业用户的不同需求。基于几十年的德国本土产品研发和生产经验，严格的质量管理以及优秀的售后服务，SCHROEDAHL 所提供的特种阀门产品能够精确适应客户的特殊应用工况，定制化的设计和生产，使工艺装置能够得到有效可靠的保障。

**更多信息请联系：美国赛科公司北京代表处**

**北京市东城区建国门内大街8号中粮广场B座520室电话：0086 10 65907315 邮箱：cc-asia@circor.com**



**AUTOMATIC  
RECIRCULATION  
VALVE**

**SERVER SERVICE  
CONTROL VALVE**

